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L'Ajuntament de Malgrat de Mar 
rebrà 773.313 euros del Pla Únic 
d’Obres i Serveis de Catalunya 
(PUOSC) 2025-2029, una de les 
majors inversions destinades al 
municipi en els darrers anys. 
Aquesta partida, que forma part 
dels 500 milions d’euros que la 
Generalitat ha assignat als ajun-
taments catalans, servirà per 
finançar projectes de dinamitza-
ció econòmica i millora del terri-
tori.

El president de la Generalitat, 
Salvador Illa, va presentar oficial-
ment aquest pla el 3 de gener a 
Pineda de Mar, en un acte en 
què va assistir Jofre Serret, 
conseller comarcal del Maresme 
i tinent d’alcalde de Malgrat de 
Mar, posant en relleu la impor-
tància de la inversió per al muni-
cipi.

Una inversió històrica per 
a Malgrat de Mar
Aquest nou finançament suposa 
un salt significatiu respecte a 
l’anterior convocatòria del 
PUOSC (2020-2024), en què 
Malgrat va rebre 126.163 euros, 
destinats a la reforma del Centre 
Cultural. L’increment de la inver-
sió fins als 773.313 euros en 
aquesta nova convocatòria 

permetrà impulsar projectes de 
major abast i impacte per al 
municipi.

Ara, el govern municipal haurà 
de decidir quins projectes vol 
tirar endavant i presentar-los a la 
Generalitat per a la seva aprova-
ció. 

Durant la presentació del 
PUOSC, el president Salvador Illa 
va destacar la importància 
d’aquest pla com a eina de 
suport als ajuntaments, afirmant 
que "celebrar el meu primer 
acte públic de 2025 reunit amb 
el món local és un exemple de la 
importància que el meu govern 
vol donar als municipis de tot 
Catalunya".

Per la seva banda, Jofre Serret va 
subratllar la rellevància d’aques-
ta inversió per a Malgrat de Mar, 
destacant que permetrà millorar 
serveis essencials i reforçar 
infraestructures clau per al 
desenvolupament del municipi.

Amb aquests 773.313 euros, 
Malgrat de Mar tindrà una gran 
oportunitat per continuar millo-
rant equipaments i serveis, 
consolidant-se com un municipi 
dinàmic i amb una clara aposta 
per la qualitat de vida dels seus 
habitants.



Velocitat, esforç i 
compromís amb
Malgrat de Mar

El passat 18 de gener, Meritxell Hernàndez es va 
proclamar subcampiona de Catalunya Sub23 als 
60 metres llisos, assolint una marca de 7,75 
segons. Amb només 20 anys, aquesta jove velo-
cista de Malgrat de Mar no només brilla a les 
pistes d’atletisme, sinó que també combina 
l'esport d'alt rendiment amb els seus estudis i un 
compromís ferm amb el seu municipi. 

Assolir un temps de 7,75 segons és una gran 
marca. Era aquest el teu objectiu de la tempo-
rada o ha estat una sorpresa?

En realitat, no era el meu objectiu perquè no és la 
meva millor marca. El meu propòsit aquesta 
temporada era millorar-la i seguir progressant. 
Tot i això, estic molt contenta amb el resultat 
perquè reflecteix l’esforç i la constància als entre-
naments. Aquesta cursa m’ha servit per veure en 
quin punt estic i què puc seguir treballant per 
continuar baixant temps.

Quina ha estat la teva motivació principal per 
continuar entrenant i competint al màxim 
nivell?

La meva motivació principal és la passió per 
aquest esport i les ganes de superar-me cada 
dia. Millorar marques, veure els resultats de 
l’esforç i saber que sempre hi ha marge per 
créixer em dona la força per continuar. A més, 
m’agrada molt com l’esport em fa sentir física-
ment i mentalment, tant pel rendiment a la pista 
com pels beneficis que noto en el meu dia a dia.

Com compagines l’atletisme d’alt rendiment 
amb els estudis i la teva vida personal?

No és fàcil, al contrari, requereix molta organitza-
ció i disciplina. Els entrenaments són intensos i 
els estudis també demanen dedicació, així que 
intento planificar-me bé per poder arribar a tot. A 
vegades he de fer sacrificis, com renunciar a 
plans amb amics, però sempre trobo moments 
per desconnectar.

Meritxell Hernàndez
Membre de Malgrat ens Mou

Quin consell donaries als joves de Malgrat que 
volen seguir una carrera esportiva i acadèmica 
al mateix temps?

Els diria que amb esforç i organització es pot 
compaginar tot. Hi haurà moments difícils, però 
si realment t’apassiona el que fas, val la pena 
lluitar per aconseguir-ho. És important mar-
car-se objectius clars, tenir paciència i, sobretot, 
gaudir del camí.

Ets un referent per a molts joves de Malgrat. Et 
sents un model a seguir per a ells?

És un orgull pensar que puc ser un referent per 
als joves del meu poble. Si la meva trajectòria pot 
inspirar algú a lluitar pels seus somnis i a 
esforçar-se en l’esport o en qualsevol altre àmbit, 
això ja és una gran satisfacció. Sempre he cregut 
que amb dedicació i constància es poden acon-
seguir grans coses, i si puc transmetre aquest 
missatge, em sento molt feliç.

Si poguessis donar un missatge als nens i 
nenes que somien en arribar lluny en l’esport, 
quin seria?

Els diria que mai deixin de creure en ells matei-
xos i que gaudeixin del camí. L’esport requereix 
sacrifici, però també dona moltes recompenses, 
tant a nivell personal com esportiu. Cada entre-
nament compta, cada esforç suma i, sobretot, 
cal tenir paciència i constància.

Llegeix l’entrevista completa a:

www.malgratensmou.cat



El  Centre Cultural ha reobert les portes després de 
les obres de remodelació

L’any passat es van dur a terme les obres de 
remodelació del Centre Cultural, solucionant 
deficiències que impedien el seu ús. La reforma 
ha corregit problemes estructurals com filtra-
cions i humitats, el deteriorament de les façanes 
per les inclemències meteorològiques i la 
modernització de les instal·lacions elèctriques, la 
caixa escènica i el sistema de climatització.

També s’ha retirat la coberta de fibrociment i 
s’han fet altres millores necessàries per garan-
tir-ne el bon funcionament. A més, aquesta inter-
venció ha permès que la planta baixa aculli els 
nous estudis de l’emissora municipal Ona 
Malgrat (107.4 FM), dotant-la d’un espai més 
modern i accessible.

Durant l’acte de reobertura, el tinent d’alcaldia 
de Drets Socials, Jofre Serret, va destacar la 
importància històrica de l’edifici, que el 1901 va 
acollir la primera fàbrica tèxtil del municipi, 
fundada per Joan Campassol i Calvell. 

L’any 1917, Campassol va cedir la finca a la parrò-
quia de Malgrat de Mar amb la voluntat que es 
destinés a la cultura i l’esbarjo. Serret va remar-
car que, malgrat les reformes i el pas del temps, 
l’esperit del centre es manté viu gràcies a la 
implicació de la comunitat. Va recordar com, fa 
més de mig segle, els veïns van contribuir a 
impulsar el centre, i com, des del 2003, l’Ajunta-
ment n’ha assumit la titularitat.

Serret va subratllar que el Centre Cultural ha 
reobert les seves portes per cinquena vegada en 
la seva història, consolidant-se com un espai de 
trobada i expressió artística per a la població. 
També va agrair la paciència i la col·laboració de 
tots els implicats en la remodelació i va posar en 
relleu la necessitat de continuar apostant per 
nous espais culturals per fomentar la creativitat i 
la participació ciutadana.

Malgrat de Mar va celebrar la 
Setmana de la Salut Mental 

Es recuperen les Matinals d'His-
tòria els diumenges al matí, a 
l’Arxiu Municipal 

L’objectiu de celebrar la setmana de la Salut 
Mental és de sensibilitzar a tothom sobre els tras-
torns mentals i poder lluitar contra l’estigmatit-
zació que pateixen les persones afectades

Una setmana plena d’activitats que va comptar 
amb la col·laboració de la comunitat terapèutica 
del Maresme.

Mireia Hernández, regidora de Salut Comuni-
tària, destaca que la setmana de la salut mental 
ha servit per  donar visibilitat tant des de la part 
de la prevenció (benestar digital) com de la 
malaltia (trastorns compulsius alimentaris), 
arribant a totes les edats i parlant de tractaments 
no farmacològics.  Però el millor de tot, ha estat 
el d’engegar el projecte Apropa’t amb tres perso-
nes que viuen a la Llar Residència de Malgrat i 
que han explicat als joves de 4t d’ESO el debut 
de la seva patologia i com han de fer front al dia 
a dia.

El passat 2 de febrer van engegar de nou les 
Matinals d’Història. Aquesta primera conferència 
va estar dedicada a les germanes Torrell, amb 
Isidre Ventura com a ponent, familiar de Maria i 
Carme Torrell.

Les germanes Torrell eren de Creixell i Riudoms, i 
després de viure a l'Argentina es van traslladar a 
Catalunya, van treballar a diverses escoles fins 
que van arribar a Malgrat, a l'escola Delatreille de 
la Fundació Fonlladosa.  Van ser mestres de tres 
generacions d'estudiants malgratencs.

Lurdes Borrell, regidora de Patrimoni i Arxiu, 
remarca:  “Dotze anys després reprenem les 
Matinals d’Història, perquè conèixer el nostre 
patrimoni i llegat històric ens referma com a 
membres d’una comunitat que cal preservar”. 



Ara Pacte Local celebra la quarta Jornada de 
Treball a Sant Fruitós de Bages

Regidors de Malgrat ens Mou

Jofre Serret i Ballart
Tinent d’alcaldia: Acció Social, Activitats, 
Habitatge i Urbanisme

serretbj@ajmalgrat.cat

Lurdes Borrell Arigós
Regidora: Cultura, Arxiu, gestió documental 
i patrimoni

borrellal@ajmalgrat.cat

Mireia Hernández Machado
Regidora: Promoció de la Salut, Educació i 
Solidaritat i Cooperació

hernandezmm@ajmalgrat.cat

El passat 9 de novembre, els representants d’Ara 
Pacte Local van participar en la quarta Jornada 
de Treball des de les eleccions municipals de 
2023. La trobada, que es va celebrar a Sant Frui-
tós de Bages, va servir per abordar qüestions 
estratègiques per als governs locals i enfortir el 
projecte polític i organitzatiu del partit.

Entre els participants hi va destacar Jofre Serret, 
conseller comarcal del Maresme i tinent d’alcal-
de de Malgrat de Mar, que, com a coordinador 
institucional d’Ara Pacte Local, va tenir un paper 
clau en els debats i les propostes presentades.

Cap a una administració més eficient
Durant la jornada es va presentar una campanya 
per fomentar l’agilitat administrativa, amb 
l’objectiu de reduir la burocràcia en els ajunta-
ments. Aquest problema, identificat com un dels 
principals obstacles en la gestió municipal, 
afecta tant la presa de decisions dels governs 
locals com la relació quotidiana de la ciutadania 
amb l’administració.

A més, es van donar a conèixer els nous càrrecs 
institucionals d’Ara Pacte Local i es va aprovar la 
proposta d’organització territorial i sectorial per 
als pròxims anys.

Ponència del conseller Miquel Sàmper
Un dels moments més destacats de la trobada 
va ser la ponència de Miquel Sàmper, conseller 
d’Empresa i Treball de la Generalitat de Catalun-

ya, sota el títol “Catalunya avui: reptes i oportuni-
tats”. Amb la seva intervenció, Sàmper es va 
sumar a la llista de figures polítiques que han 
participat en trobades anteriors, com Montserrat 
Tura, Santi Vila, Meritxell Ruiz i Carles Campuza-
no.

La jornada es va celebrar al Nexe Espai de Cultu-
ra de Sant Fruitós de Bages i va reunir unes 
dues-centes persones, entre alcaldes i regidors 
de diferents municipis que formen part d’Ara 
Pacte Local.

Amb aquesta trobada, el partit reafirma el seu 
compromís amb una gestió municipal més àgil i 
eficient, posant en relleu el paper fonamental de 
representants com Jofre Serret en la construcció 
d’un model de govern més proper i dinàmic.


